
Bij de internetconsultatie over digitale connectiviteit heb ik een reactie ingediend. 
Daar ontving ik geen enkel antwoord of reactie op.
Staatssecretaris Keijzer deelde vervolgens mede dat alle reacties in het definitieve document 
verwerkt zijn. Dat was echter niet het geval. Sterker nog: het tegendeel leek het geval.
Het lijkt er op alsof alle reacties zo de prullenbak in geschoven zijn en er is niets dat op iets anders 
wijst.

Ik sluit mij aan bij de inbreng van 'EerlijkOver5G' en 'Stichting EHS' alsof die reacties hier 
geschreven zijn en wens per alinea en per argument in die alinea een inhoudelijke reactie wat 
daarmee gedaan wordt en hoe dat meegenomen of verwerkt is.

De burger wordt in de nieuwe wet compleet buiten spel gezet. Dat is ondemocratisch. Bij 
consultaties met vragen over straling en 5G lijkt iedere inbreng genegeerd te worden. 

Iedereen heeft het recht op een onbestraalde omgeving tot het moment dat boven iedere twijfel 
verheven is dat de straling op lange termijn geen gezondheidseffecten heeft. Zodra twijfel optreedt 
aan gezondheidseffecten dient digitaal gepulste radio straling van zendmasten uitgezet te kunnen 
worden. 
Geen onvrijwillige bestraling.
Geen nooit medisch en biologisch gevalideerde normen voor straling die slechts dienen om de 
industrie tegen claims te beschermen.

De effecten van 5G zijn niet onafhankelijk onderzocht op lange termijn effecten. Invoering kan dus 
niet aan de orde zijn.

Ik vindt het veel te ver gaan om gemeenten buiten spel te zetten. Conform de nieuwe omgevingswet 
moeten de gemeenten het heft in handen hebben en geen centrale overheid en geen centraal orgaan.

Onder dwang een markt creëren door gedwongen inbouw van DAB+ radio's is een overschrijding 
van overheidstaken en behoort de overheid zich verre van te houden.

De overheid kan niet negeren hoe het er voor staat, zoals bijvoorbeeld omschreven in dit artilkel 
van The lancet: www.thelancet.com/journals/lanplh/article/PIIS2542-5196(18)30221-
3/fulltext
Of het 5g space appeal

Ik hoop dat de overheid laat zien in dit dossier ook oor te hebben voor de gezondheidsbewuste 
burger en niet louter voor de industrie.


